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Abstract (en)
The wheel (100), especially an impeller or transporting wheel for the feed of flat products, has the two edge regions (101), which in an
encompassing manner interconnect the running surface (11) and side wall surfaces of each wheel, formed with a bevel or in curved form so that the
side wall surfaces of each wheel which abut with the running surface are at an angle of more than 90 degrees to each other in the edge regions.
Independent claims are included for the following: (1) a rolling component with at least two wheels on a shaft (30); and (2) a corrugated cardboard
manufacturing plant with at least one of the aforesaid wheels.

Abstract (de)
Für den Vorschub von Flächenprodukten, insbesondere für die Wellpappenherstellung wird ein Lauf- oder Transportrad (100) vorgeschlagen, dass
aus einem äußeren Radkranz (10) mit einer Lauffläche (11) und einem Innenteil (12) mit einer mittigen Durchbohrung (13) besteht, wobei der
Radkranz (10) und das Innenteil (12) durch federnd-elastische, als Lamellen (15) ausgebildete Speichen verbunden sind und wobei die beiden
umlaufenden, die Lauffläche (11) und die Seitenwandflächen (100a, 100b) des Rades (100) miteinander verbindenden Kantenbereiche (101)
abgeschrägt oder bogenförmig ausgebildet sind.
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